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mojo Ma zouneckte PROTOKOL nr 34
z posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej

ktore odbylo sie w dniu 16 maja 2012 roku

o godzinie 1200 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Dariusz Pietrucha (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).

Porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Zapoznanie Komisji z dzialalnoscia Wodociagu Mareckiego, ze szczegolnyrn

uwzglednieniem realizacji programu dofinansowanego ze srodkow DE w 2011 roku,
oraz w roku biezacym.

5. Zapoznanie Komisji z metodyka odbioru prac zwiazanych z budowa kanalizacji
sanitarnej, kanalizacji deszczowej, jak i prac zwiazanych z budowa kanalizacji
sanitarnej , kanalizacji deszczowej, jak i prac zwiazanych z odbudowa dreg po
zakonczeniu w/w robot. Przedstawienie dokumentacji zwiazanej z odbiorem
wspomnianych robot.

6. Sprawy rozne.
7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian w porzi!dku obrad.

Brak wnioskow.

Pkt. 4. Zapoznanie Komisji z dzialalnoscii! Wodocii!gu Mareckiego, ze szczegolnym
uwzglednieniem realizacji programu dofinansowanego ze srodkow DE w 2011 roku,
oraz w roku biezi!cym.

Prezentacja dotyczaca budowy kanalizacji sanitamej na obszarze agiomeracji miasta Marki
stanowi zalacznik nr 2.

Glos zabral Dyrektor Zarzadu Wodociagu Mareckiego mgr inz, Kajetan Pawel Specjalski.
Przedstawil on prezentacje zwiazana z dzialalnoscia Wodociagu Mareckiego; poswiecona ona
byla m.in.: informacji 0 dzialalnosci Spolki w 2011 roku i biezace, jakosci wody, odbioru
sciekow, zabezpieczenia produkcji, perspektywy rozwoju wodociagow w 2012 roku i w
Iatach nastepnych oraz dokladne finansowanie projektu oraz zestawienie wykonawcow.

Radny Tadeusz Sklodowski zwrocil sie do Dyrektora Wodociagow Mareckich w sprawie zle
wyprofilowanych ulic, ktore zostaly odbudowane przez Spolke , Radny wyrazil rowniez swoja
aprobate w kwestii zwiazanej z zespolem technicznym, ktory zaczyna funkcjonowac oraz w
kwestii zwiazanej ze zmiana inzyniera kontraktu. Nastepnie radny zwrocil sie z prosba 0

informacje kto bedzie odpowiadal za ulice w trakcie trwania gwarancji.

Burmistrz w odpowiedzi na pytanie radnego poinformowal, ze ulice, ktore zostaly
zdewastowane podczas budowy kanalizacji sanitamej nie zostana zbudowane na nowo, a
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odtworzone. Dlatego tez ich stan nie bedzie tak idealny jak np. stan nowo zbudowanych
nawierzchni bitumicznych.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in. Przewodniczacy komisji Dariusz Pietrucha,
Dyrektor Zarzadu Wodociagu Mareckiego Kajetan Pawel Specjalski, Pan Zbigniew Maksym,
radny Dariusz Boryczko, Burmistrz Janusz Werczynski, Przewodniczacy Rady Miasta Marcin
Piotrowski, radny Pawel Adamczyk.

Dyskusja dotyczyla m.in.: ogolnej koncepcji odprowadzania wed deszczowych, kwestii
dlugoletniego planu inwestycyjnego, szczelnosci systemu kanalizacyjnego.

Pkt. 5. Zapoznanie Komisji z metodyka odbioru prac zwigzanych z budowg kanalizacji
sanitarnej, kanalizacji deszczowej, jak i prac zwigzanych z odbudowg drog po
zakoIiczeniu w/w robot. przedstawienie dokumentacji zwigzanej z odbiorem
wspomnianych robOt.

Prezentacja dot. procedury instalowania rur Flowtite stanowi zalacznik nr 3.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in.: Przewodniczacy Komisji Dariusz Pietrucha,
inzynier Ryszard Gronowski, Dyrektor Pawel Specjalski, radny Jacek Orych, radny Tadeusz
Sklodowski, radny Radoslaw Dec, Przewodniczacy Rady Miasta Marcin Piotrowski.

Dyskusji dotyczyla m.in: monitorowania dreg po odtworzeniu w okresie gwarancyjnym,
zglaszania uwag dotyczacych zlego stanu odtworzonych nawierzchni drog; stanu nawierzchni
ulicy Zabkowskiej; zniszczonych nawierzchni po pracach kanalizacyjnych; ziemi, ktora
pozostaje z wykopow kanalizacyjnych; dewastacji przyrody w okolicy zbiornika wodnego
"Meksyk" przy ul. Grunwaldzkiej w Markach; organizacji ruchu podczas prac
kanalizacyjnych; odwodnienia ulic podczas prac kanalizacyjnych; umow wykonawczych.

Pkt. 6. Sprawy rozne.

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 7. ZakoIiczenie posiedzenia.

o godzinie 1610 Przewodniczacy Dariusz Pietrucha zamknal posiedzenie Komisji Budzetowo
- Gospodarczej.

Protokolowala
Anna Broma
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